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                                     Dato:  d. 19/5–2021, kl. 19.00 Virtuelt 
Mødeleder: Mathilde 
Referat: Anne                     
Afbud:     Morten og Mathilde

Pkt. 126: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

 

Ad.126 

AH:  

-Vi har desværre haft en del hærværk på vores 

telte og har nu igen haft indbrud på skolen. 

Lærernes arbejdscomputere blev stjålet - 5 stk. 

Skolen har ikke en forsikring. (AH: 

Computerne er kommet retur til skolen) 

-Vi er så heldige at få et samarbejde i stand 

med Den kreative skole. Vi får fra august og 2 

år frem musik og instrument undervisning på 

skolen. Kommende 4.årgang får hver uge 

undervisning af en lærer fra Den kreative skole 

i 45 min. De skal bla. lære at spille klarinet. 

Sorring skole betaler ½ af musiklærerens løn 

og leje af klarinetter til alle børn. 

2) Skal have et nyt medlem ind i stedet for 

Thomas. Vi har to suppleanter, som Søren tager 

kontakt til. 

Dialogforum: Handlede om hvordan vi fik 

mere trivsel og forældresamarbejde ind på 

skolen efter Corona. 

Søren har sendt brevet til byrådet, men har intet 

hørt. 

3)  Intet. 

 

Pkt. 127 Økonomi for skoleåret 2021-2022 

AH fremlægger vedr. personalesituationen for 

kommende skoleår. Se bilag. 

Drøftelse: 

Beslutning:  

(Ansættelsesudvalg) 

  

Ad. 127 

 

Drøftelse:  

Det er en god ide. Vi ansætter bl.a. en lærer 

 

Ansættes udvalg i uge 24: Søren, Flemming, 

Charlotte. 

Pkt. 128: Skolepatrulje 

 

Hvad gør vi med skolepatrulje? Skal vi fortsætte med 

det? Og hvad skal eleverne have som belønning for 

arbejdet? 

Skolepatruljen er ikke en del af folkeskoleloven, men 

noget som vi har etableret på Sorring skole, som en 

hjælp til forældrene, så de ikke behøver at følge deres 

børn i skole, men kan lade børnene gå selv. 

Ad.128 

 

Rita: Vigtigt at vi har en skolepatrulje. Dejligt 

for os forældre. Vigtigt at man som 6.klasse 

tager en del af ansvaret. Det er frivilligt at være 

skolepatrulje, men godt hvis der blev lagt op til 

at det er en opgave som løftes i fællesskab af 

hele 6.klasse. 

Søren: Godt at skolepatruljen er her, og ok at 

de kommer afsted eller får lidt for det. Vedr. 
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6.klasse står skolepatrulje ved Hovedgaden og på 

Skolebakken. Det er frivilligt om eleverne ønsker at 

være skolepatrulje. Der er næsten altid 2-3 elever i 

6.klasse, som ikke ønsker at være skolepatrulje. 

I gamle dag blev der lavet en tur til Legoland. Turen 

blev arrangeret af trafikorganisationer og politiet. 

Politiet er nu ikke med mere pga. besparelser.  

Sidste skoleår kom eleverne ikke til Legoland pga. 

Corona. De fik i stedet 100 kr. hver i en konvolut. 

I år har 6.klasse fået en tur til Legohouse (ca. 130 kr. pr 

barn)  

 

Drøftelse:  

Skal der stå skolepatrulje på Hovedgaden og 

Skolebakken? 

Hvis de skal have noget for ”jobbet” – hvad skal det så 

være og beløbsrammen? 

Og hvad/hvem skal betale? (overskud fra skolefest eller 

indsamling hos forældrene) 

Andet vedr. skolepatrulje? 

 

6.klasse så er det ok, at de har været i 

Legohouse.  

Charlotte: 6.klasse vil gerne være lidt speciel 

og få det afsluttet på en god måde. Det bunder 

nok i at alt er ændret pga. Corona. 

AH: Måske der er forældre som vil med på 

turen med skolepatruljen? 

 

Beslutning: 

Vi fastholder skolepatrulje. God frivillig 

opgave for elever i 6.klasse - at være en del af 

noget for andre. 

Der gives en oplevelse eller lign for indsatsen. 

Ca. 100 kr. pr. elev. Pengene tages fra 

indtægter ved skolefester eller lign. 

Forældrene spørges om de vil deltage i turen 

for eleverne. 

Pkt. 129: Corona genåbning 

 

Nu og efter sommerferien 

AH: Den model vi arbejder med p.t. fortsætter ind til 

sommerferien.  

Vi har dog valgt at holde en lille årsrevy, med kun 4 

børn pr. ½ time og med afstand og mundbind. 

 

Efter sommerferien: AH ønsker, at vi fortsætter med den 

fleksible mødetid – men fra august skal det kun foregår 

mellem kl. 7.45 og 8.00. (i år har det været mellem kl. 

7.45 og 8.15) 

Forældrene skal stadig lade deres børn gå selv ind om 

morgenen, men kan komme ind på skolen om 

eftermiddagen. Det har givet en meget roligere og bedre 

start på skoledagen for alle elever, at læreren tager imod 

eleven uden at forældrene ”fylder” i garderober og i 

samtale med lærerne.  

Det har betydet, at vi ingen konflikter har når 

skoledagen starter. 

 

Drøftelse: 

 

Ad. 129 

Rita: Testkapacitet Corona? 

AH: Der er ikke så mange elever der går 

derover. Vi har god plads lige nu. 

Vi ved ikke om eleverne testes et andet sted.  

Søren skrive en opfordring på Facebook. 

 

Efter sommerferien:  

Bestyrelsen bakker op. 

Drøftelse: 

Jannie: Små søskende får intet forhold til 

skolen, nu de ikke må komme ind til 

morgensang. Så de får måske en sværere 

skolestart. 

AH: Efter sommerferie må forældre og 

søskende gerne komme ind om eftermiddagen. 

Men vi er opmærksomme på at fællesskabet 

mangler. 

Vi overvejer om der kan laves åben skole, som 

en fast dag i måneden, fælles morgensang i 

hallen o.l. 

Søren: Vigtigt at forældre får et forhold til 

skolen. At komme ind på skolen giver 

tilhørsforhold. 
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Vigtig at se skolen og deltage i noget positivt, 

så arbejde gerne videre med det. 

AH: Er enig – og vi tager det hele med til 

personalet, så vi finder nogle nye gode måder. 

  

Pkt. 130: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et senere møde. 

 

Ad.130 

Lonni: Super flot arbejde til Flemming og hans 

hjælpere med skaterbanen ;-) 

 

Charlotte: Har snakket med 5.klasse om klub – 

og mange børn vil gerne gå i klub, hvis der 

kommer nogle andre fra klassen. Så det 

arbejder de videre på. 

Søren: Godt at de gerne vil i klubben. Kunne de 

prøve det lidt af? Lonni: Vi kan bruge penge 

fra trivselspuljen til at lave en indsats. Eleverne 

kan få det lille modul – med 2 dage om ugen, 

så hvis eleverne kunne aftale hvilke dage, det 

kan være. 

 

Jannie: Gør skolen nok for børn, som har 

udfordringer? Lidt ærgerligt at der går negative 

rygter, da skolen faktisk gør en hel masse.  

Lonni: Problemet ligger desværre et andet sted 

i systemet. Er et barn godt rammet ind i skolen, 

så de fungerer ud fra deres udfordringer, så skal 

barnet ikke videre til en udredning hos PPR.  

Søren: Skolen skal vel kun have PPR ind, hvis 

skolen ser et problem i skolen. Skolen kan jo 

ikke være læge, og handle på ting som sker 

uden for skolen eller derhjemme.  

Charlotte: Proceduren er jo svær at lave om, 

men ærgerligt, at der går en snak ud i byen om, 

at vi ikke gør noget for de børn, som har det 

svært – for det gør skolen. 

Det er man enige om. Der bliver gjort rigtigt 

meget for elever med særlige behov på Sorring 

skole.  

Rita: Kunne man få en læge eller 

skolepsykolog ud og fortælle om udredning 

eller det med diagnoser? 

Jannie: Godt hvis man kan fortælle om andre 

muligheder, som en familie kan gøre: Familie-

afdeling, lægen, børnepsykiater, sundheds-

plejerske eller andre. 
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Flemming: Cykelparkering. Der er forældre 

som henvender sig vedr. at cykler er blevet 

pillet ved.  

AH: Vi har hørt om et par episoder, men ikke 

hørt om yderligere eller fået henvendelser fra 

elever. Så lidt svært for os, hvor vi skal sætte 

ind. 

 

Rita: Hvor mange skal til Fårvang i 7.klasse.  

AH: Stort set alle. 

 

Søren: Håber på at vores møder kan blive 

fysisk til næste skoleår. 

AH og Søren finder en dato i august. 

 

 

 

Næste møde er først til august – Dato? 

 


